
3§ Raahen Perussuomalaiset valtuustoryhmän ryhmäpuheenvuoro 

Arvoisa puheenjohtaja, valtuutetut, viranhaltijat sekä kuntalaiset. 

Ennen hyvinvointialueuudistusta Raahen seudun hyvinvointikertomuksen ja -suunnitelman päivitysvastuu 
on ollut Raahen seudun hyvinvointikuntayhtymän vastuulla. Nyt kun hyvinvointikuntayhtymää ei enää ole, 
on vastuu siirtynyt Raahen kaupungille sekä hyvinvointialueelle. 
Vuosiraportista voimme huomata, että HYTE-kerroin on yleisesti ottaen parantunut vuosi vuodelta ja on 
odotettavissa, että HYTE-kerroin tulee jatkossa yhä nousemaan.  
 
Kouluterveyskyselystä ilmenee huolestuttavia seikkoja, kuten että sosiaalista ahdistuneisuutta kokevien 
määrä on lisääntynyt lähes kaikilla kouluasteilla. Tulevaisuuslautakunta jopa teetti uuden kyselyn 
huolestuttavien tulosten johdosta, jossa pureuduttiin hieman tarkemmin joihinkin osa-alueisiin. Kannamme 
huolta erityisesti raahelaisista lapsista ja nuorista sekä heidän hyvinvoinnistaan. Onneksi myös positiivisia 
asioita kouluterveyskyselyn vastauksista löytyy, kuten esimerkiksi koulu-uupumuksen kokemisen nousun 
taittuminen.  
Hyvinvointisuunnitelma on tehty vuosille 2024-2025 ja on hyvä huomata, että suunnitelman osa-alueita on 
jo alettu työstämään hyvällä vauhdilla eteenpäin. Asukaskyselystä saamme paljon informaatiota siitä, mitä 
kaupunkimme asukkaat toivovat kehitettävän kaupungissamme.  
 
Raahen perussuomalaiset valtuustoryhmä kiittää hyvinvointikertomuksen ja -suunnitelman laadintaan 
osallistuneita hyvästä työstä. Haluamme myös erityisesti kiittää asukaskyselyyn vastanneita. 
 

Raahessa 27.5.2024 
Meeri Pääkkö ja Raahen Perussuomalaiset valtuustoryhmä 
 


